
Jaarverslag over 2020, wijknetwerk Fokkesteeg 

In januari 2020 heeft het toenmalige wijknetwerk Fokkesteeg zichzelf volledig opgeheven.  
Op initiatief van een wijkbewoner heeft zich een nieuw bestuur gevormd. 
Dit bestuur moest  opnieuw naar de notaris en opnieuw worden ingeschreven bij de KvK.  Dit is 
gebeurd in februari. 
Ook moest er opnieuw een bankrekening worden aangevraagd, want ook de oude bankrekening was 
opgeheven. 
 
Wat betreft de bankrekening: deze is aangevraagd eind februari/begin maart 2020, en pas in 
december 2020 hadden we deze dan eindelijk. Dat het zo lang heeft geduurd had enerzijds te maken 
met verscherpte eisen vanuit de EU (om fraude en witwassen tegen te gaan) en anderzijds met 
achterstanden bij de bank (die moesten plotseling naast hun nieuwe klanten  ook hun bestaande 
klanten gaan controleren). Gelukkig hebben we dit probleem kunnen ondervangen doordat een 
bestuurslid bereid was een inzakerekening te koppelen aan haar priverekening, zodat we in elk geval 
subsidie konden ontvangen en betalingen konden doen. 
 
We zaten als bestuur vol leuke ideeën, en gingen enthousiast van start. Helaas bleek het een zeer 
moeizame start te zijn. 
De gang naar de notaris, de aanvraag van een bankrekening, de aankoop van nieuwe spullen en het 
ons opnieuw eigen maken van het cms-systeem voor de website, bleken langer te duren dan 
verwacht werd. 
Toen kwam de volgende tegenslag: nog vóór we met onze eerste activiteiten konden starten, brak 
ook in Nederland corona uit, en kwamen we terecht in de z.g. ‘intelligente lockdown’. En dat 
betekende dat alles stil kwam te liggen. Het enige waarmee we door konden gaan, waren 
bestuursvergaderingen buiten in de tuin bij een van de bestuursleden, en de aanschaf van spullen, 
hopend op betere tijden. En natuurlijk de wijkkrant, daar konden we ook mee starten. Dat werd een 
behoorlijke kostenpost, maar daar wilden we niet op bezuinigen, want het was naast de website en 
social media ons enige communicatiemiddel met de buurt, wat door iedereen gezien werd omdat de 
wijkkrant huis aan huis wordt bezorgd. 
Met de website konden we ook doorgaan, toen we ons eenmaal het cms systeem  eigen hadden 
gemaakt. 
Inmiddels zijn we behoorlijk actief op social media, is de website up to date, en hebben we al drie 
mooie wijkkranten mogen uitgeven. 
 
Eind mei konden we gelukkig starten met het inloopuurtje voor de buurt.  Na een wat aarzelend 
begin werd dit best een succes.  Er kwamen steeds meer buurtbewoners, die door het wijknetwerk 
een kopje koffie of thee kregen aangeboden, en leuk met elkaar in contact kwamen. 
Ook hebben we in september de eerste kidsclub mogen organiseren, en de eerste bingo, zij het in 
afgeslankte en aangepaste vorm. Maar een succes waren beide wel. Het zag er dus rooskleurig voor 
ons uit. 
En toen moest de horeca sluiten, en werden allerlei activiteiten beperkt. Ook het inloopuurtje voor 
de buurt kon dus niet meer doorgaan, evenmin als onze overige geplande activiteiten. 
 
Gelukkig zijn er ook positieve dingen te melden. Zo hebben we er aardig wat vrijwilligers bij 
gekregen, en niet alleen ouderen. Na het vertrek van een van de bestuursleden hebben we er een 
nieuw bestuurslid bij gekregen. 
We hebben een jongerenraad opgericht, die overigens nog in de kinderschoenen staat, maar ook dat 
heeft met de beperkingen rond corona te maken. 
In het begin van ons bestaan werden we aangenaam verrast door Van den Heuvel 
Aannemingsbedrijf, die ons naast een bedrag van € 150 ook een fonkelnieuwe laptop schonk. Een 
genereus gebaar, waar we heel blij mee waren. 



Tijdens de ‘intelligente lockdown’ hebben we een leuke paasactie voor kinderen in de wijk bedacht. 
Op allerlei plaatsen hadden we ‘paaseieren’ verstopt: posters met een letter in een paasei. De 
kinderen moesten daar een woord van maken, en konden een prijs winnen. Geheel coronaproof, ze 
hadden er een aantal dagen de tijd voor. 
Met de kerst hadden weer iets bedacht. Onze geplande kerstmarkt kon niet door gaan ivm de 
lockdown, maar we wilden toch iets doen. Wijkbewoners konden iemand nomineren voor een 
kerstpakket: mensen die iets voor de wijk of hun buren betekenen. Uiteindelijk hebben we 10 
kerstpakketten kunnen rondbrengen. Leuke bijkomstigheid is dat we de kerstpakketten gekocht 
hebben bij de Ruilfabriek. Daarmee konden we gelijk een goed doel steunen, want een deel van de 
opbrengst werd door de Ruilfabriek geschonken aan een goed doel: kamers restylen voor kinderen in 
de pleegzorg. 
Naast de bestaande activiteiten (die we hebben overgenomen) zijn er nieuwe activiteiten bedacht, 
zoals een karaoke avond en een pubquiz. 
Ook hebben we ons ‘ontfermd’ over de Soep op Zondag, een maandelijks terugkerend moment voor 
buurtbewoners om met elkaar in contact te komen. 
 
Qua samenwerking wordt er samen gewerkt met La CaZa, Bewonersinitiatieven Fokkesteeg, Balans 
Nieuwegein, Groen Doet Goed, Betere Buurten en de Torteltuin. 
 
Kortom: een zeer moeizame start, maar toch is er veel van de grond gekomen, en daar zijn we best 
trots op. Nu nog de activiteiten echt kunnen opstarten in 2021, alle hoop is gericht op het 
vaccinatieprogramma. 


